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„Olek zwyzywaj kogoś, wyzwij 
tę babcię“ - krzyczą koledzy 
do jednego z gimnazjalistów i 
dodają „Opluj ten samochód“. 
Wśród wulgarnych okrzyków 

słychać również „Bo my lubimy 
się zaje**ć“. 

W trakcie trwania jednego z 
filmów, gimnazjalista wyrywa 

tabliczkę z napisem „Zakaz 
wyprowadzania psów“. 

Co warte podkre-
ślenia, młodych 
wandali mija kilka-
naście osób i żadna 
z nich nie reaguje.
Jeden z młodych ludzi biega 
po ulicy, a w pewnym momen-
cie kładzie się na niej. Nieco 
później gimnazjalista reaguje 
na prowokację kolegów, którzy 
krzyczą „Pokaż du*ę“, zdejmu-
je spodnie i pokazuje pośladki. 

Na drugim filmiku zamiesz-
czonym przez użytkownika 
TheErykero uczniowie zacze-
piają starszych ludzi i pytają o 
sprawę krzyża sprzed pałacu 
prezydenckiego w Warszawie. 
Podczas nagrywania sugerują, 
że robią ankietę potrzebną do 
szkoły. Przy okazji wskazują na 
placówkę oświatową, do której 
uczęszczają.

Czy, aby na pewno właśnie tak 
powinni zachowywać się 13-
15 latkowie? Strach pomyśleć 
co będzie za kilka lat. 

(flu)

Czteroletnia kadencja 
Rady Powiatu Gliwic-
kiego dobiegła końca. 
Ostatnia sesja była 
wyjątkowa i to nie tylko 
ze względu na gości 
z Niemiec. 

Powiatowi radni pracowali do 
ostatniej chwili, bo jak sami 
mówią: najpierw praca, a 
później przyjemność. Jaka 
była ta mijająca kadencja? 
Na pewno bardzo efektywna, 
przyznaje starosta Michał 
Nieszporek.
– Była także trudna pod 
względem finansowym, a 
wszystko z powodu kryzysu. 
Na szczęście udało nam się 
zrealizować wszystkie nasze 
przedsięwzięcia – podsumo-
wuje Nieszporek.

Wiele pracy wymagała zmia-
na wizerunku starostwa 
powiatowego. W ostatnich 
latach pojawił się większy 
parking, usprawniono obsłu-
gę w wydziale komunikacji, 
a także zamontowano windę 
dla niepełnosprawnych, co 
zdecydowanie ułatwiło życie 
mieszkańcom.
Warto podkreślić, że w tej ka-

Koniec powiatowej 
kadencji

dencji zmienił się także staro-
sta. Do 2008 roku funkcję tę 
pełnił Adam Szczypka. Zmia-
na nie zakłóciła jednak pracy 
rady.

Magdalena Budny, radna 
Rady Miejskiej w Gliwicach, a 
także sekretarz powiatu uwa-
ża, że praktycznie nie ma róż-
nic między pracą w ratuszu i 
starostwie. 
– Coś, co nas różni, to wybie-
ralność. Prezydenta wyłania 
się w wyborach jednomanda-
towych, a starostę wybiera się 
spośród rady lub spoza niej – 
mówi Magdalena Budny.

Współpracę Rady Powiatu z 
Radą Miejską bardzo ceni so-
bie sekretarz miasta, Andrzej 
Karasiński. Podkreśla też, że 
dzięki zgodzie można wiele 
zdziałać.
W uroczystej, ostatniej sesji 
Rady Powiatu uczestniczyli 
także członkowie delegacji 
partnerskiego Powiatu Calw w 
Niemczech. 

W najbliższą środę ostat-
nia sesja Rady Miejskiej w 
Gliwicach. Miejmy nadzieję, 
że mimo podziałów, które w 
ostatnim czasie w gliwickiej 
Radzie powstały, rajcy miejscy 
wezmą przykład z tych powia-
towych i zakończą tę kadencję 
w zgodzie.

Łukasz Fedorczyk

Tak się bawią gimnazjaliści
Gimnazjaliści w trakcie filmu, na środku 
osiedla, pokazują pośladki. Przeklinają 
i zaczepiają przechodniów pytaniem 
„A panie nie pod krzyżem?“. 

W internetowym serwisie youtube pojawiły się  
filmy nagrywane telefonem komórkowym przez  
kilku uczniów, prawdopodobnie gimnazjum  
nr 2 w Gliwicach. 


